
                                                       Protokół nr VII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 28 maja 2015 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 15 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył VII Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków:  
- radna Maria Szkwarek, 
- radna Elżbieta Sontowska. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
26 marca 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w mieście Zawidów za 

2014 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

5.1 wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
            5.2 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych  
                  na czas oznaczony do 3 lat.  
           5.3.  wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Miasta Zawidów w Stowarzyszeniu  
                „Lokalna Grupa Działania - Partnerstwo Izerskie” z siedzibą w Uboczu. 
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 
 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki zwrócił się o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 5. 
projektów uchwał, a mianowicie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Związku 
Gmin Ziemi Zgorzeleckiej oraz projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do 
zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu Rejonowego w Zgorzelcu.  
 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał ww. wniosek pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. wniosek. 
 
 



Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż porządek 
dzisiejszej sesji przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
26 marca 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w mieście Zawidów za 

2014 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

5.1 wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
            5.2 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych  
                  na czas oznaczony do 3 lat.  
           5.3.  wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Miasta Zawidów w Stowarzyszeniu  
                „Lokalna Grupa Działania - Partnerstwo Izerskie” z siedzibą w Uboczu. 
          5.4. zmian w statucie Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. 
         5.5. powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do  
                Sądu Rejonowego w Zgorzelcu.  
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
26 marca 2015 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad VI sesji 
Rady Miejskiej z dnia 26 marca 2015 r. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad VI z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 marca 2015 r. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. protokół. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż do Rady Miejskiej wpłynęła odpowiedź na 
wniosek, który został złożony na sesji w dniu 26 marca 2015 r.  
Wpłynęło również pismo Przedszkola Publicznego oraz Rady Rodziców Przedszkola 
Publicznego z prośbą o dofinansowanie imprezy integracyjno profilaktycznej dla szerszej 
społeczności lokalnej pn. „Zdrowe przedszkole”, która odbędzie się w dniu 20 czerwca 2015 
r. Dochód z imprezy zostanie przeznaczony na wyposażenie ogrodu przedszkolnego w sprzęt 
rekreacyjny.  
 
 
 
 



3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta w dniach 27.02 – 27.05.2015 
r.  

1. 12.03 obrady Zarządu Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. Zmiany w statucie, 
sprzedaż mieszkań przy schronisku, funkcjonowanie schroniska. Powołanie organów 
stanowiących stowarzyszenia. 

2. 14.03 turniej ministrantów Diecezji Legnickiej na Sali sportowej Zespołu Szkół, jako 
współorganizator. 

3. 20.03 brałem udział w obchodach Międzynarodowego Dnia Inwalidy w Zgorzelcu. 
Konferencja dotycząca funkcjonowania i rozwoju opieki i rehabilitacji osób 
niepełnosprawnych na terenie powiatu zgorzeleckiego , a także poza nim. 

4. 25.03 spotkanie z przedstawicielem firmy EU-Consulting, który przygotowuje 
dokumenty strategiczne dla naszej gminy. Strategia rozwoju gminy, program 
rewitalizacji, plan odnowy miejscowości – programy konieczne do aplikowania  
o środki z różnych źródeł. 

5. 30.03 spotkanie Lokalnej Grupy Działania w sprawie zmian organizacyjnych w 
funkcjonowaniu stowarzyszenia.  

6. 16.04 konwent wójtów, burmistrzów, starostów – spotkanie z zarządem województwa 
dolnośląskiego. Sprawy inwestycji, środków unijnych, kultury i sztuki.  

7. 7.05 konferencja organizowana przez Wydział Kultury Urzędu Marszałkowskiego w 
temacie zachowania dziedzictwa kulturowego na terenie Dolnego Śląska, zwłaszcza w 
zakresie zachowania wartości kulturowych przeniesionych wraz z migracją 
powojenną. Wyjazd wspólnie z dyrektorem Ośrodka Kultury i Panią Reginą 
Januszkiewicz. 

8. 8.05 odbyła się uroczystość upamiętniająca 70 rocznicę zakończenia II wojny 
światowej. 

9. 18.05 inauguracja budowy bloku w Elektrowni Turów. Wydarzenie istotne zwłaszcza 
w aspekcie utrzymania miejsc pracy , również dla mieszkańców naszej gminy.  
W szerszym kontekście w zakresie bezpieczeństwa energetycznego kraju. 

10. 19-20.05 odbyły się warsztaty będące etapem przygotowania dokumentów 
strategicznych gminy prowadzone przez EU-Consulting. 

11. 20.05 odbyło się walne zgromadzenie wspólników Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych. Podsumowane zostały działania za rok 2014 oraz omówione plany na 
rok bieżący. Udzielone zostało absolutorium zarządowi spólki. 

12. 21.05 brałem udział w posiedzeniu Zgromadzenia Wspólników Związku Gmin Ziemi 
Zgorzeleckiej. Udzielone zostało absolutorium zarządowi stowarzyszenia. 

13. 24.05 odbyły się Powiatowe Obchody Dnia Strażaka. Panowie Jan Nieckarz oraz 
Zbigniew Rogacki zostali odznaczeni najwyższymi odznaczeniami Związku OSP. 

14. 25.05 odbyłem kolejne spotkanie z kierownikiem rejonu Dolnośląskich Służb Dróg  
i Kolei. Tematem  była zmiana oznakowania na ulicy Granicznej, a konkretnie zmiany 
w przygotowanym już projekcie zmian. 

15. 26.05 w urzędzie miejskim gościły z wizytą dzieci z przedszkola w Zawidowie. 
Okazją był dzień samorządowca.  

16. W międzyczasie w sprawach bieżących odwiedzałem Urząd wojewódzki, 
marszałkowski, biuro planistyczne zmieniające plan zagospodarowania miasta, 
starostwo powiatowe. Główne sprawy to, realizacja remontu ulicy Wilczej  
i Cmentarnej, przygotowanie się do nowych naborów środków unijnych, ( energia 
odnawialna, Skłodowskiej, ścieżki rowerowe itp. ) 

 



4. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w mieście Zawidów za 
2014 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż na sesji Rady Miejskiej w zastępstwie 
Kierownika Posterunku Policji w Zawidowie Pana Marcina Jabłońskiego temat zreferuje 
Aspirant Pan Wojciech Dowgiało.  
Przewodniczący Rady dodał, iż radni otrzymali informację wraz z materiałami na dzisiejszą 
sesję.  
Pan Wojciech Dowgiało przekazał, iż wg informacji, którą radni otrzymali wynika, iż w roku 
2014 w mieście Zawidów spadła ilość przestępstw, których w 2013 r. było 50, natomiast  
w 2014 r. 35.  
W roku 2014 spadło ujawnienie wykroczeń, lecz wynikać to może także ze zmniejszeniem 
pracowników posterunku, którzy przebywali na zwolnieniach chorobowych.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda sprawa z pojazdami powyżej 12 
ton, które przekraczają granicę polsko czeską pomimo zakazu przejazdu.  
Pan Wojciech Dowgiało przekazał, iż zostały nałożone mandaty, aczkolwiek kierowcy takich 
pojazdów są dobrze poinformowani o patrolach policyjnych i skutecznie je omijają.  
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, jak wygląda czas reagowania 
policjantów posterunku na zmianie porannej, a jak na zmianie popołudniowej. 
Pan Wojciech Dowgiało oznajmił, iż czas reagowania uzależniony jest od tego, jak ustalone 
są służby na posterunku oraz od tego, czy w danym momencie patrol znajduje się na terenie 
miasta, czy poza miastem. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał głos mieszkance miasta Pani Urszuli Kęsickiej - 
Laros. 
Pani Urszula Kęsicka - Laros przekazała, iż pojawiła się na Posterunku Policji w Zawidowie 
w sprawie psa, który znajduję się na przystanku autobusowym i została odesłana przez 
pracownika posterunku do Urzędu Miejskiego.  
Pan W. Dowgiało oznajmił, iż do Posterunku wpłynęło zawiadomienie z Prokuratury 
Rejonowej w Zgorzelcu w temacie i sprawa jest w toku.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski podziękował Panu Wojciechowi Dowgiało za zreferowanie 
tematu i obecność na sesji. 
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
             5.1 wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, jak miałaby wyglądać sytuacja  
z modernizacją wokół Przychodni Zdrowia w Zawidowie, na którą Urząd chce przekazać 
30.000 zł i czy ta kwota wystarczy. 
Burmistrz Miasta Pan Robert Łężny przekazał, iż z uwagi na fakt, że nie zostały 
zabezpieczone środki przez WS SPZOZ na zagospodarowanie terenu wokół Przychodni 
Zdrowia Urząd chce przekazać kwotę w wysokości 30.000 zł, aby uporządkować teren wokół 
obiektu. 
Radny Piotr Kosewicz zadał pytanie, jaką mamy gwarancję, że pieniądze zostaną 
wykorzystane tylko na wykonanie parkingu przy Przychodni. 
Burmistrz R. Łężny przekazał, iż zostanie zawarta umowa, która będzie określać cel, na który 
zostaną przekazane środki finansowe. 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki oznajmił, iż zgodnie z ustawą o finansach publicznych 
gmina zawiera umowę z WS SPZOZ. W umowie wskazywany jest cel przeznaczenia dotacji  



i jeżeli środki zostaną przeznaczone na inny cel, niż wskazany w umowie, to podlegają one 
zwrotowi.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr VII/34/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie: 
wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr VII/34/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
            5.2 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych  
                  na czas oznaczony do 3 lat.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr VII/35/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas 
oznaczony do 3 lat. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr VII/35/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
           5.3.  wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Miasta Zawidów w Stowarzyszeniu  
                „Lokalna Grupa Działania - Partnerstwo Izerskie” z siedzibą w Uboczu. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 



Uchwała nr VII/36/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie: 
wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Miasta Zawidów w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa 
Działania - Partnerstwo Izerskie” z siedzibą w Uboczu.  
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr VII/36/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
          5.4. zmian w statucie Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr VII/37/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie: 
zmian w statucie Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr VII/37/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
          5.5. powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do  
                Sądu Rejonowego w Zgorzelcu. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zgłosił kandydaturę Radnej Mirosławy Ciereszko.  
Radna Mirosława Ciereszko wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zgłosił kandydaturę Radnego Stanisława Wójcika. 
Radny Stanisław Wójcik wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zgłosił kandydaturę Radnej Marii Pichórz. 
Radna Maria Pichórz wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski ogłosił 5 minut przerwy. 
Po przerwie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr VII/38/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie:  
powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu 
Rejonowego w Zgorzelcu. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr VII/38/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
   



 
    6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska przekazała, iż w marcu był podejmowany 
temat ewentualnego przejęcia przez Urząd Miejski w Zawidowie Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych, który miał być omawiamy w kwietniu.  
Wiceprzewodnicząca E. Sontowska oznajmiła, iż zostały przedstawione same korzyści 
wynikające z takiej reorganizacji, jak również poprawiłby się stan czystości w mieście, lecz 
temat nie został w żaden sposób podjęty.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż temat jest ciężki do zrealizowania i trzeba się do 
niego konkretnie przygotować. Jeśli chodzi o porządek w mieście, to w roku 2015 niestety 
Urząd nie posiada pracowników społecznie użytecznych, którzy także zajmowali się 
czystością i porządkiem w mieście i pracownicy PUK-u muszą radzić sobie własnymi siłami. 
Radna Maria Szkwarek poprosiła, aby w czerwcu odbyło się sesja, która będzie poświęcona 
tylko na temat Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych, gdyż radni chcieliby się bardziej 
zorientować w temacie.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż w czerwcu ma się odbyć sesja absolutoryjna. 
Jeśli pracownicy Urzędu będą gotowi do przedstawienia tematu Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych, to można podejść do tej sprawy w innym terminie.  
Radna Maria Szkwarek zwróciła się z prośbą, aby przy okazji wykonywania remontu ulicy 
Wilczej wziąć pod uwagę bezpieczeństwo pieszych i rowerzystów poruszających się ulicą. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zwrócił uwagę na przejście dla pieszych przy ulicy 
Zgorzeleckiej w kierunku szkoły. Jak wiadomo tym przejściem uczęszczają dzieci i młodzież 
do szkoły, natomiast przejście nie jest w żaden sposób nieoznakowany i niezabezpieczony.  
Radna M. Szkwarek zadała pytanie, na jakim etapie jest naprawa uszkodzonej barierki na 
ulicy Strzeleckiej. 
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, iż szkoda została zgłoszona do PZU i jak tylko 
zostanie otrzymana decyzja barierki zostaną naprawione.  
Radna M. Szkwarek przekazała pytanie mieszkańca Zawidowa Pana Leszka Bogacza, kiedy 
będzie miał możliwość dojazdu do swojej posesji od strony ulicy Cmentarnej.  
Radna zadała pytanie, czy istnieje możliwość komunikacyjna, aby wykonać drogę w tym 
miejscu, gdyż mieszkańcy mają problem chociażby z dostarczeniem opału do budynku.  
Radna Teresa Brud przekazała, iż w pierwszej kolejności należałoby się zająć rewitalizacją 
rynku i remontem schodów.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż nie jest przekonany, czy istnieje możliwość 
wykonania drogi w ww. ulicy, lecz temat jest do sprawdzenia.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, czy wiadomo coś w temacie budowy sklepu 
„Biedronka”. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż z tego co się orientuje, to pojawiło się czterech 
inwestorów, którzy chcą wybudować budynek, lecz na chwilę obecną szczegóły nie są znane.  
 
      7. Sprawy różne. 
 
Radna Maria Szkwarek przekazała prośbę pracownika Przychodni Zdrowia w Zawidowie  
o zakupienie przez gminę aparatu służącego do rehabilitacji z uwagi na zużycie się starego.  
Radna dodała, iż jest zdziwiona, że Przychodnia zwraca się do gminy o zakupienie aparatury, 
a nie do WS SPZOZ 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
 



Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
19.30 zamknął sesję. 
 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


